

## Barksdale Control Products 巴士德控制产品公司

3211 Fruitland Ave, Los Angeles, CA 90058, USA Tel: 001-323-586-3028 Fax: 001-323-583-6260 (US) 电话: 86-21-61273000 传真: 86-21-64733298 (中国) 亚太区地址: 上海市淮海中路1045号淮海国际广场33楼 Email: ChinaSales@barksdale.com

## LETTER OF APPOINTMENT 授权书

Ref No 文 件 编 号: BRK2021002 Issue Date 签发日期: <u>2021</u> YY年 <u>01 MM月 01 DD</u>日

To Whom It May Concern: 敬启者:

We, Barksdale Control Products, are a manufacturer duly organized under the appropriate laws and having manufacturing locations in Los Angeles, California, USA and Reichelsheim, Germany.

巴士德控制产品公司是一家依法注册的美国公司,在美国及德国建有生产基地。

We hereby authorize <u>Hangzhou Aili Intelligent Control Technology CO.,LTD</u> duly organized under the laws of <u>China</u> and having its principal place of business purchase and resell our products to customers all sales and service.

我们在此授权在<u>中国</u>注册的<u>杭州爱力智控技术有限公司</u>在中国通用机械领域从事巴士德<u>流体全部系列产</u> 品的经营,包括销售和服务工作。

We, Barksdale Control Products, will take full responsibility for the manufacturing of our brand labeled instrumentation products in China. We will supply high quality instrumentation products per the agreed upon specification.

我们巴士德控制产品公司对本公司在中国销售的产品承担最终责任。我们将根据约定的规格和条件提供产品,并为用户和授权单位等直接和间接对象提供服务。

This Letter of Appointment shall be valid for one year from the date written above 本授权书的有效期限自签发日起有效期为壹年。

With best regards,

Will Will.

此致

敬礼!

Barksdale Control Products

巴士德控制产品公司